
 afdeling Haarlemmerliede & Spaarnwoude

Schriftelijke vragen (art. 39 RvO) van mw. D. Kerkhoff, PvdA  aan het college van 
B&W van de gemeente  Haarlemmerliede & Spaarnwoude; verzoek om schriftelijk 
antwoord.

 betreft verkoop snippergroen Talesiuspark  25

Spaarndam, 26 oktober 2015

Aan het College van burgemeester en wethouders

De PvdA volgt alert het verkopen van de zg stukken gemeentegrond als 
snippergroen. In de B&W verslagen wordt niet eenduidig aangegeven wie, waar, 
oppervlakte en reden van wel of niet toekennen vermeld. Daardoor ontstaat een 
versnippert beeld. Echter in de nota snippergroen staan wel de criteria vermeld. 
Deze worden niet eenduidig toegepast.

Op mijn eerdere verzoek een groen beleidsmedewerker mee te laten kijken ivm 
beeldvorming is nog geen reactie ontvangen. 

Inmiddels is er nu een actuele situatie waar de PvdA tegen protesteert en 
bezwaar tegen aantekent.

Op 29 april 2014 heeft het college besloten een verzoek tot aankoop van een 
stuk grond gelegen aan het Talesiuspark  te Spaarndam positief te honoreren.

Op 12 mei 2014 is de betreffende koper geïnformeerd dat het kan.



Er staat nergens vermeld dat het gaat om ca  130m2.

Vraag: Hoe wordt de gemeenteraad geïnformeerd dat het meer dan 50m2 
betreft. ( criteria)

Mei 2014 deelt de koper mede dat hij een voorwaarde stelt aan de koop van het 
stuk grond, nl het kappen van de grote bomen.

Het blijkt dat er op dat bewuste stuk grond bomen staan. 

Het college gaat in juni 2014 hiermee akkoord.

Vraag: Hoe verhoudt de verkoop van grond met bomen zich tot de criteria van 
snippergroen?

Vraag: Kan een koper achteraf nog eisen stellen aan zijn verzoek tot koop?

In het collegebesluit van 29 april 2014 staat dat de aanwezige eiken behouden 
blijven.

Op 1 juni 2015 besluit het college dat er 3 bomen gekapt mogen worden , omdat 
dit bij de aanvraag door de koper is bedongen. 

Vraag: Hoe kan een particulier een kapvergunning aanvragen voor bomen die op 
gemeente grond staan.

Vraag: Om wat voor soort bomen gaat het. Deze staan niet vermeld in de 
aanvraag.

Tot nu toe is er voor zo ver bekend,  geen notariële overdracht geweest.

De PvdA tekent bezwaar aan tegen de gevolgde procedure.

 Zij stelt dat verkoop van meer dan 50m2 onrechtmatig is. 

Zij stelt dat 130 m2 niet valt onder de noemer snippergroen. 

Zij stelt dat de gemeente niet zomaar grond aan een particulier kan verkopen. 
( grondpolitiek)

Zij stelt dat een particulier geen kapvergunning kan aanvragen voor bomen op 
gemeentegrond.

De PvdA eist dat er geen notariële overdracht van de bewuste grond komt.

Zij stelt voor de evt gemaakte kosten door de koper te vergoeden.

Met vriendelijke groet,



Dicky Kerkhoff

PvdA

Cc : de fractieleiders gemeenteraad Haarlemmerliede & Spaarnwoude


